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Protokół nr III/2010 
 III sesji Rady Powiatu w Giżycku 

w dniu: 28 grudnia 2010 r. 
BR.0041-3/2010                                         
III Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu  uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 17 osób, stanowi  quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Nieobecna usprawiedliwiona radna: Izabella Walasek.   
Lista obecności Radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady  Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
I sesji z dnia  02 grudnia 2010 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
W wyniku głosowania protokół  I  sesji został  przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu I sesji z dnia 2 grudnia 2010 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały  w sprawie podwyższenia wysokości kwot pomocy pieniężnej 

przysługującej rodzinom zastępczym. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu w 

Giżycku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące porządku obrad. 
Starosta M. Drzażdżewski zgłosił wniosek, w imieniu Zarządu Powiatu, o wprowadzenie  
do porządku obrad dwóch punktów:  

1) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem 2010r . 
Starosta uzasadnił:  związane jest to z koniecznością przesunięcia terminu realizacji 
umowy na pełnienie funkcji inspektora nadzoru nad zadaniem „Wykonanie projektów 
osnowy poziomej III klasy i osnowy wysokościowej IV klasy wraz z ich realizacją dla 
wsi Kruklanki i Wydminy według technologii odtwarzalnych”. Termin wykonania tego 
zadania nie został przez wykonawcę dotrzymany i w związku z tym należy przedłużyć 
nadzór nad tymi pracami do czasu ich zakończenia, co przewiduje się końca kwietnia 
2011 r. 

2) Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2011 – 2018 
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Starosta uzasadnił:  Nowa ustawa o finansach publicznych nakłada na nas obowiązek 
opracowywania wieloletniej prognozy finansowej  w formie uchwały przyjmowanej 
przez Radę Powiatu, po uzyskaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, której 
celem  jest przeprowadzenie oceny sytuacji finansowej jednostki. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2011 
z uwzględnieniem autopoprawek Zarządu. 
 

H. Sarul zapytała kiedy były omawiane autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 
2011 rok, bowiem materiały otrzymała już po obradach Komisji Spraw Społecznych. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że były one bardzo dokładnie omawiane na posiedzeniu 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 
W. Strażewicz dodał, że np. sprawę przekształcenia Zakładu Aktywności Zawodowej radni 
znają z poprzedniej sesji, natomiast pozostałe zmiany w budżecie wynikają głównie  
z przyjęcia unijnych programów edukacyjnych, a także sprostowania niezgodnych  
z projektami planów finansowych jednostek oraz  błędów pisarskich. Autopoprawki nie 
powodują zmiany wyniku finansowego – deficytu – kwoty planowanych przychodów 
i rozchodów. 
 
M. Cimoch – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej postawił wniosek o wprowadzenie  
do porządku obrad dodatkowego punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2011. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wnioski o rozszerzenie porządku 
obrad w kolejności ich  zgłaszania: 

• Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem 2010r . 

Głosowanie: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – nie było. 
Wniosek uzyskał bezwzględną ilość głosów i został wprowadzony do porządku obrad pod 
pozycją nr 9. 

• Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2011 – 2018 

Głosowanie: „za” – 13, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” –  1 osoba. 
Wniosek uzyskał bezwzględną ilość głosów i został wprowadzony do porządku obrad pod 
pozycją nr 10. 

• Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2011 
Głosowanie: „za” – 13, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” –  2 osoby. 
Wniosek uzyskał bezwzględną ilość głosów i został wprowadzony do porządku obrad pod 
pozycją nr 11. 

• Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2011 

Głosowanie: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Wniosek uzyskał bezwzględną ilość głosów i został wprowadzony do porządku obrad pod 
pozycją nr 12. 
Pozostałe punkty obrad zostały przesunięte na kolejne pozycje. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) Na posiedzeniu Zarządu Powiatu przyjęliśmy ślubowanie nauczycieli mianowanych. 
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2) Odbyliśmy spotkanie z dyrektorami szkół i placówek oświatowych, na którym 
podsumowano współzawodnictwo sportowe. 

3) Rozpoczęliśmy analizę wyników matur i egzaminów zawodowych – możemy je 
porównać do wyników osiągniętych przez młodzież w innych samorządach w Polsce. 

Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych poruszono 
temat braku noclegowni dla bezdomnych; porusza ten temat na sesji,  ponieważ sprawa jest 
pilna  – bezdomni  bardzo często, prosto z ulicy,  przywożeni są przez karetki do Szpitalnego 
Oddziału Ratunkowego, bo nie ma gdzie ich umieścić. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że tworzenie schronisk dla bezdomnych  to kompetencja 
samorządów gminnych, w rozmowie z zastępcą Burmistrza już poruszył tę sprawę, zapewnił, 
że zajmie się interwencją.  
H. Sarul zapytała z jaką datą w Krajowym Rejestrze Sądowym został zarejestrowany Pan 
Myśliwiec. 
Tadeusz Myśliwiec – Dyrektor SP ZOZ odpowiedział, że dokumenty wysłano 8 grudnia. 
H. Sarul poprosiła Zarząd  o sprawdzenie. 
H. Sarul  poprosiła o ustalenie jednolitego terminu wydawania materiałów na sesję. 
T. Przymorski zaproponował  odznaczanie terminów otrzymania dokumentacji dodatkowej. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały  w sprawie podwyższenia wysokości kwot pomocy pieniężnej 
przysługującej rodzinom zastępczym. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska odczytała uzasadnienie uchwały:  
W związku z licznymi prośbami rodzin zastępczych dotyczącymi podwyżki pomocy pieniężnej 
i ustaleniami dokonanymi podczas spotkań Starosty, Wicestarosty, Przewodniczącego Rady 
Powiatu z przedstawicielami rodzin zastępczych Powiatu Giżyckiego, a także w myśl art. 90 a 
ustawy o pomocy społecznej wynikającego ze zmiany do tej ustawy  z dnia 23 października 
2009 r.  wskazane jest podwyższenie w/w pomocy o 10%  podstawy począwszy od stycznia 
2011 roku. Działania rodzin zastępczych podjęte  w celu  podwyższenia  wypłat  wynikają ze 
znacznego wzrostu kosztów utrzymania dziecka w rodzinie i braku waloryzacji podstawy 
naliczenia pomocy pieniężnej od 2006 roku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała III/17/2010 w sprawie podwyższenia wysokości kwot pomocy pieniężnej 
przysługującej rodzinom zastępczym została podjęta – stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu w 
Giżycku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska odczytała uzasadnienie uchwały:  
Zmienia się tabelę określoną w § 1 uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu w Giżycku  
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z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2010 r. w ten sposób: 

1. Niewykorzystane środki z rehabilitacji zawodowej w kwocie 2.569 zł, na wniosek 
Powiatowego Urzędu Pracy, przesuwa się na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnym;  

2. Niewykorzystane środki z rehabilitacji społecznej w kwocie 817 zł, dotyczące 
dofinansowania do turnusów oraz likwidacji barier, na wniosek Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie , przesuwa się na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnym.  

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinię Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób 
Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała III/18/2010 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/236/2010 Rady Powiatu  
w Giżycku z dnia 25 lutego 2010 r. w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta – stanowi załącznik nr 5 
do protokołu.  
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką -  która dotyczy  zmian w planie dochodów i wydatków 
budżetu na wniosek Centrum Promocji i Informacji Turystycznej, Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie, Domu Pomocy Społecznej oraz wprowadzenia dodatkowej pozycji 
wynikającej z przesunięcia terminu realizacji umowy nadzoru nad pracami  usługowymi - 
analizowany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 osób – jednogłośnie. 
Uchwała  III/19/2010 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2010 została 
podjęta – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem 2010r . 
Uzasadnienie podał Starosta M. Drzażdżewski wprowadzając uchwałę do porządku obrad. 
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji Spraw Społecznych oraz Finansów  
i Rozwoju Gospodarczego, które zaopiniowały go pozytywnie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się – nie było. 
Uchwała III/20/2010 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem 2010 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2011 – 2018.  
Uzasadnienie podał Starosta M. Drzażdżewski wprowadzając uchwałę do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Uchwałę nr RIO.VIII-0120-657/10 z dnia  
16 grudnia 2010r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Giżyckiego projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2011 – 2018 – załącznik nr 8 do protokołu. 
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji Spraw Społecznych oraz Finansów 
 i Rozwoju Gospodarczego, które zaopiniowały go pozytywnie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 3 osoby. 
Uchwała III/21/2010 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Giżyckiego na lata 2011 – 2018 została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2011. 
 

1) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 
 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił radnym projekt uchwały budżetowej wraz   
z uzasadnieniem. Powiedział, iż prezentowany projekt budżetu powiatu opracowany został  
w listopadzie, w oparciu o prognozę Ministra Finansów, wynikającą z projektu budżetu 
państwa. Budżet państwa został już uchwalony, czekamy na wskaźniki dla samorządów.  
M. Drzażdżewski oznajmił, że zgodnie z procedurą, projekt budżetu analizowany był przez 
radnych na posiedzeniach komisji, na końcu przez Komisję Rozwoju Gospodarczego  
i Finansów, gdzie przedstawione zostały autopoprawki Zarządu. Autopoprawki dotyczą 
spraw, które zaistniały po sporządzeniu projektu budżetu, polegają na wprowadzeniu 
nowych projektów, zwłaszcza w oświacie, zmiany związanej z przekształceniem ZAZ-u w 
zakład budżetowy i nie mają wpływu na wynik finansowy. Dodatkowo, po sporządzeniu 
autopoprawki, otrzymaliśmy informację z Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych 
o uzyskaniu dofinansowania na realizację programu edukacyjnego na ok. 102 tys. Euro bez 
wkładu własnego, tę zmianę wprowadzamy również do budżetu. 
H. Sarul zwróciła się z prośbą o dokładne omówienie autopoprawek Zarządu Powiatu  
do projektu budżetu na 2011 rok. 
Skarbnik Powiatu E. Makar  omówiła autopoprawki – załącznik nr 10 do protokołu. 
 

2) Przedstawienie opinii komisji stałych, w tym opinii Komisji Finansów  
i Rozwoju Gospodarczego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do poszczególnych komisji o opinie na temat 
projektu uchwały budżetowej.   
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu,  po analizie projektu budżetu powiatu na 2011 rok,   
nie wniosła uwag. 
Komisja Spraw Społecznych, po analizie projektu budżetu powiatu na 2011 rok,   
nie wniosła uwag. 
Przewodniczący  Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Giżycku 
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przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2011:  
Komisja, na posiedzeniu w dniu 23 grudnia 2010r.,  zapoznała się  z: 

• projektem budżetu na 2011r. ; 
• autopoprawkami Zarządu Powiatu do projektu budżetu powiatu na 2011 rok; 
• pisemnymi opiniami na temat projektu budżetu przedstawionymi  

przez Komisję Edukacji Kultury i Sportu oraz Komisję Spraw Społecznych; 
• opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Po przeprowadzonej dyskusji, w której wzięli udział członkowie Komisji oraz 
przewodniczący ww. Komisji, wysłuchaniu informacji  Starosty, Wicestarosty  i Skarbnika 
Powiatu Komisja sformułowała  następującą opinię:  
Komisja nie wnosi uwag do  projektu  budżetu powiatu na 2011 rok. 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie opiniuje projekt budżetu powiatu na 2011 rok   
wraz  z autopoprawkami. 
 

3) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała:   

• Uchwałę nr RIO.VIII-0120-658/09 z dnia 16 grudnia 2010r. Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd 
Powiatu Giżyckiego projekcie uchwały budżetowej na 2011 r. wraz z uzasadnieniem; 

• Uchwałę nr RIO.VIII-0120-659/09 z dnia 16 grudnia 2010r. Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu 
Giżyckiego na 2011 rok wraz z uzasadnieniem. 

Uchwały RIO stanowią załącznik nr 11 i 12 do protokołu. 
 

4) Przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i opinii stałych komisji problemowych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Przewodniczącego Zarządu Powiatu  
o ustosunkowanie się do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  i komisji stałych. 
      M. Drzażdżewski oświadczył, iż wobec pozytywnej opinii komisji stałych Rady 
Powiatu  oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej  prosi o przyjęcie projektu budżetu powiatu na 
2011 rok. 
 

5) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję nad projektem uchwały budżetowej. 
H. Sarul zapytała czy temat budowy lądowiska przy szpitalu będzie kontynuowany. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że temat będzie kontynuowany. W programie dot. budowy 
lądowisk powstały oszczędności, Zarząd rozpozna nowe warunki składania wniosków, 
po czym zaproponuje zmiany. 
H. Sarul zapytała czy to szpital składa taki wniosek i w jakiej formie będzie dofinansowany 
udział własny. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że wniosek składany jest przez  szpital, ale czy to będzie 
dotacja czy finansowanie bezpośrednie jeszcze nie wiadomo, zobaczymy jaka będzie sytuacja; 
teraz ważne jest to, czy w ogóle będziemy to robić, czy nie. 
H. Sarul stwierdziła, że budżet na 2011 rok po względem konstrukcyjnym zrobiony jest 
perfekcyjnie, ale jest to  budżet pasywny, budżet trwania, bez większej aktywności. Taki 
budżet mówi o niskiej aktywności w pozyskiwaniu środków zewnętrznych; o tym, że nie mamy 
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umiejętności, albo chęci, aby powiększając zadłużenie coś zrobić. Radna wyraziła opinię,  
iż szkoda, że poprzedni 4-letni okres został tak słabo wykorzystany. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że nie zgadza się z opinią radnej, jest ona nieprawdziwa  
i krzywdząca. Stwierdził, że jesteśmy jednym z lepszych powiatów i nie należy pomniejszać 
osiągnięć mieszkańców, gdyż dzięki nim te efekty powstały. W ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego plasujemy się na 6 miejscu wśród powiatów w województwie pod 
względem wykorzystania środków europejskich. Korzystamy też z programu Infrastruktura  
i Środowisko, dzięki któremu budujemy Szpitalny Oddział Ratowniczy, a także z programu 
transgranicznego Polska-Litwa, wykorzystywanego do  przedsięwzięć sfery edukacyjnej. 
Wyprzedzają nas w regionie tylko większe powiaty i duże miasta. Polityka naszego powiatu 
jest taka, aby równoważyć kwestie budżetowe i nie brać kredytów na wydatki bieżące. Przed 
nami ważna sprawa związana z przekształceniem szpitala w inna formę organizacyjno – 
prawną, co wiąże się z koniecznością restrukturyzacji zadłużenia, które musi być przejęte przez 
powiat. Od 2013 roku czeka nas opracowywanie nowych projektów do nowych programów 
związanych z funduszami europejskimi. 
Z. Bączek dodał informację w kwestii pozyskiwania środków europejskich: na wnioski, 
złożone przez przedsiębiorców oraz samorządy,  opiewające  na kwotę 262 mln zł  otrzymano 
dofinansowanie  w wysokości 142 mln zł, co przekłada się kwotą 2.600 zł dotacji na jednego 
mieszkańca powiatu – ta statystyka stawia nas na 1 miejscu w województwie. 
W. Strażewicz stwierdził, że  wydamy na programy 14.399 mln zł przy dochodach 62 mln zł  
i zapytał czy nie jest to wskaźnik plasujący nas czołowym miejscu w województwie. 
H. Sarul powiedziała, że wiedząc o przewidywanych wydatkach związanych z restrukturyzacją 
szpitala dobrze byłoby już teraz zachęcić SP ZOZ do działań restrukturyzacyjnych, które 
zniwelowałyby stratę. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, iż pierwszym zadaniem nowego dyrektora SP ZOZ jest 
zbilansowanie dochodów i wydatków. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję. 
 

6) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu 
powiatu na 2011r. wraz z autopoprawką. 
Wynik głosowania: „za” - 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Uchwała nr III/22/2010 w sprawie budżetu powiatu na rok 2011 została podjęta – stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2011. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Cimoch odczytał projekt planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej na 2011 rok. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała III/23/2010 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu na rok 2011 została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 13. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu : 

• przypomniała radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych.  
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• poinformowała o możliwości zapoznawania się z comiesięcznymi raportami 
Powiatowego Urzędu Pracy dot. analizy lokalnego rynku pracy, które zdeponowane 
są w Biurze Rady.  

Innych spraw nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska złożyła zebranym życzenia Noworoczne. 
 
Ad. 14. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 16.15 
zamknęła obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk            Krystyna Kralkowska 
 
 


